
Møtereferat 2013 

Årsmøte i Kallandsklubben hyttelag

11 mai 2013


15 hytter representert

Saksliste: Kallandsklubben hyttelag


 I avtroppande formann Frank Pedersen sitt fravær overtok Kjell Åge Kvamme 

rollen som leiar av årsmøtet.


1) Møtet vart opna med ein presentasjonsrunde, og dei nye medlemmene vart ynskt velkommen i 
hyttelaget.


2) Hjennomgang og godkjenning av saksliste


3) Gjennomgang og godkjenning av Årsmelding	 


4) Gjennomgang og godkjenning  av rekneskap for hyttelaget


5) Gjennomgang og godkjenning  av rekneskap for veglaget


Saker som kom inn til årsmøtet: 
1) Grusing av vegen 

Det var enighet om at vegen måtte grusast inn til parkeringsplass, og at "alle"  ville stilla på 
dugnad når det var passande vær.

Grus vert kjøpt frå Modalen då dei kan levera eindel billigare inkl. frakt  enn andre leverandører.


2) behov for strøkasser?

Ja, ein oppom bommen, kanskje 1 ved  vegskillet ved toppen, og evt 1 på motbakken frå 
parkeringsplassen.

 Repr. frå veglaget hadde innhenta info om forskjellige størrelser og priser  


3) Behov for utviding av parkeringsplass?

me konkluderte med at foreløpbig er det unødvendig å utvide, for det er god plass enn så lenge


4) Ny lås på bommen?

styret skulle fixa evt. ny lås


5) Velferdstiltak i strandsona i nærheten av fellesbrygga?

Dei som er brukere av fellesbrygga avtaler innbyrdes ang. felles dugnad i strandsona


6) Boring etter vatn?

Ikkje alle var interessert i det. Nokken hadde innhenta opplysninger ang. boring,men ingen firma 
kan  love reint drikkevatn. 


7) Årsmøte annakvart år?

Enighet om å ha Årsmøte kvart år for å ivareta den sosiale delen oss hyttefolk imellom


8) Web-side og facebook

Eniget om å fortsatt ha web-sida til "seriøs informasjon" og facebooksida til lettare stoff og 
kontaktledd mellom hyttefolket. 

Ynskjer at fleire bruker desse til "smått og stort" i kvardagen....


9) Mulighet for vask av klær?

I Sjøbua på Eidslandet er det mulighet for klevask. kontakt Evelyn eller Torleiv Lode


10) Sommarfest?




Det var stemning for Sommarfest, men helst ut i august for då var folk flest tilbake etter ferietur.


Valg 
André Helland vart valgt inn som ny leiar etter Frank Pedersen 

Torill Sangolt  vart ny kasserer/sekretær etter underteikna.


referent Bente Boge



